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B&W Adviesnota 

 

Onderwerp Beantwoording politieke vragen over voornemen Stichting 

Sportparkbeheer tot aanleg honkbalveld 

Zaaknummer  

B&W datum 14 januari 2025 

Naam steller Medewerker team Wijk, Dorp en Vastgoedbeheer 

Teammanager Teammanager team Wijk, Dorp en Vastgoedbeheer 

Portefeuillehouder Daan Janssen 

 

Besproken met portefeuillehouder? 

Ja, met Daan Janssen op 7 januari 2025 

Openbaarheid 

Ja, na het informeren van betrokkenen. 

Bevoegd orgaan 

B en W 

Ter kennisname aanbieden aan Raad 

 

 

Advies  

1. De politieke vragen van de SP over het plan van Stichting Sportparkbeheer tot de aanleg 

van het honkbalveld te beantwoorden via bijgevoegde brief. 

 

Inleiding 

Op 30 december 2024 zijn door de SP politieke vragen gesteld over het plan van Stichting 

Sportparkbeheer om over te gaan tot de aanleg van het honkbalveld. 

 

Beoogd resultaat  

Beantwoording van de politieke vragen van de SP. 

 

Argumenten  

1.1. Het college van B&W moet vragen die gesteld worden op grond van artikel 36 van het 

Reglement van Orde zo spoedig mogelijk schriftelijk beantwoorden. 

 

Kanttekeningen of risico’s 

N.v.t. 

 

Communicatie  

De brief wordt na vaststelling door uw college via de griffie ter kennisname gebracht aan de leden 

van de gemeenteraad. 

 

Financiële gevolgen  

N.v.t. 

 

Vervolgtraject besluitvorming  

Volgens artikel 36 van het Reglement van Orde dienen politieke vragen binnen 14 dagen 

beantwoord te worden. De datum van ontvangst van de vragen is 30 december 2024. Daarmee 
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dient de beantwoording van de vragen uiterlijk 13januari 2025 plaats te vinden. Vanwege het 

kerstreces is deze termijn niet haalbaar en heeft de griffie betrokken partijen bericht dat 

beantwoording met enkel dagen wordt uitgesteld.  

 

Evaluatie  

N.v.t. 

 

Bijlagen  

1. Brief beantwoording politieke vragen over het plan van Stichting Sportparkbeheer om over 

te gaan tot de aanleg van het honkbalveld. 

2. Schriftelijke politieke vragen over het plan van Stichting Sportparkbeheer om over te gaan 

tot aanleg van het honkbalveld. 

 

Naslagwerk  

N.v.t. 



 

 

 

 

 

 

  

Fractie SP Venray  

T.a.v. E. Sweelssen 

 

Datum 14 januari 2025 Behandeld door Amarins Nieuwenhuis 

Ons kenmerk   Datum uw brief 30 december 2025 
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Onderwerp Beantwoording vragen plan aanleg honkbalveld door Stichting Sportparkbeheer 

 

Wijk-, Dorp- en Vastgoedbeheer 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Geachte mevrouw Sweelssen, 

 

Op 30 december jl. ontvingen wij van uw fractie vragen over het plan van Stichting 

Sportparkbeheer om over te gaan tot aanleg van het honkbalveld. 

 

Aanleiding vragen van de fractie SP 

Met stijgende verbazing hebben we gelezen over de plannen van Stichting Sportparkbeheer om 

alsnog een honkbalveld aan te gaan leggen.  

Eerst wordt er een club weggestuurd met een oprotpremie van € 120.000 euro. Vervolgens is er 

dus geen honk- en softbal meer mogelijk in Venray en dan wil deze stichting een veld aanleggen, 

omdat ze zich aan de afspraken wilt houden. Alleen als de gemeente € 120.000 betaalt aan de 

stichting dan zien ze hiervan af. We zijn in elk geval blij dat het college niet van plan is om aan 

deze eis te voldoen. Maar we zijn wel bezorgd over het feit dat deze stichting niet adequaat 

omgaat met financiën. 

 

We hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Van welk geld is het bedrag aan de Royals betaald door Stg. Sportparkbeheer? 

Antwoord: De stichting heeft dit uit haar eigen opgebouwde middelen betaald.  

2. Welke clubs die gebruik maken van het sportpark zijn aangesloten bij deze stichting? 

Antwoord: SV Venray en tot voor kort de Royals. Daarnaast worden de sportvelden 

gebruikt door het Raayland.  

3. Welke inkomsten heeft deze stichting allemaal behalve huurinkomsten en subsidies? 

Antwoord: Naast huurinkomsten en incidentele opbrengsten (bijvoorbeeld subsidies vanuit 

het rijk) ontvangt de stichting jaarlijks een instandhoudingsvergoeding vanuit de 

gemeente. 

4. Wij willen graag een overzicht van de inkomsten en uitgaven van deze stichting gedurende 

de afgelopen 5 jaar. We gaan ervan uit dat dit mogelijk moet zijn, omdat ze jaarlijks 

verantwoording moeten afleggen over de besteding van de ontvangen subsidies.  
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Antwoord: We kunnen de mogelijkheid geven tot het maken van een afspraak voor inzage. 

We beschikken op dit moment over de jaarrekeningen 2021 en 2022. De jaarrekeningen 

van 2019 en 2023 hebben we opgevraagd maar nog niet ontvangen. 

5. We willen graag het contract met deze stichting inzien. Wat zijn de mogelijkheden om deze 

privatisering terug te draaien en het beheer door deze stichting te beëindigen?  

Antwoord: De contractuele relatie met de stichting is vastgelegd in de huurovereenkomst. 

Deze overeenkomst is gebaseerd op het accommodatiebeleid en hierin is ook de 

instandhoudingsvergoeding en het beheer geregeld. De enige mogelijkheid om deze 

overeenkomst voortijdig te eindigen is wanneer de Stichting haar wettelijke of contractuele 

verplichtingen niet nakomt of bij een vaststellingsovereenkomst (daarvoor is wederzijds 

goedvinden nodig). De huurovereenkomst is bijgevoegd als bijlage. 

6. De gemeente heeft een paar ton betaald voor een kunstgrasveld vanwege het opgeven van 

een voetbalveld tbv het honkbalveld. Als dit veld nu een voetbalveld blijft, wordt die 

investering dan teruggevorderd?  

Antwoord: Het staat nog niet vast dat er geen honkbalveld komt.  

7. Zijn er andere plannen voor de locatie waar het honkbalveld zou komen? 

Antwoord: Het staat nog niet vast dat er geen honkbalveld komt. 

8. Wat zijn de consequenties voor de deal met VieCuri? 

Antwoord: Wanneer er geen honkbalveld wordt aangelegd dan dienen wij de ontvangen 

gelden voor de aanleg hiervan terug te betalen aan VieCuri. 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

de burgemeester,      de secretaris, 

 

 

 

 

M.C. Uitdehaag       E.G.J. Voorn 

 



Vragen naar aanleiding plan aanleg honkbalveld door Stichting Sportparkbeheer 

 

Met stijgende verbazing hebben we gelezen over de plannen van Stichting Sportparkbeheer om 

alsnog een honkbalveld aan te gaan leggen.  

Eerst wordt er een club weggestuurd met een oprotpremie van € 120.000 euro. Vervolgens is er 

dus geen honk- en softbal meer mogelijk in Venray en dan wil deze stichting een veld aanleggen, 

omdat ze zich aan de afspraken wilt houden. Alleen als de gemeente € 120.000 betaalt aan de 

stichting dan zien ze hiervan af. We zijn in elk geval blij dat het college niet van plan is om aan 

deze eis te voldoen. Maar we zijn wel bezorgd over het feit dat deze stichting niet adequaat omgaat 

met financiën. 

 

We hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Van welk geld is het bedrag aan de Royals betaald door Stg. Sportparkbeheer? 

De stichting heeft dit uit haar eigen opgebouwde middelen betaald.  

2. Welke clubs die gebruik maken van het sportpark zijn aangesloten bij deze stichting? 

SV Venray en tot voor kort de Royals. Daarnaast worden de sportvelden gebruikt door het 

Raayland.  

3. Welke inkomsten heeft deze stichting allemaal behalve huurinkomsten en subsidies? 

Naast huurinkomsten en incidentele opbrengsten (bijvoorbeeld subsidies vanuit het rijk) 

ontvangt de stichting jaarlijks een instandhoudingsvergoeding vanuit de gemeente. 

4. Wij willen graag een overzicht van de inkomsten en uitgaven van deze stichting gedurende 

de afgelopen 5 jaar. We gaan ervan uit dat dit mogelijk moet zijn, omdat ze jaarlijks 

verantwoording moeten afleggen over de besteding van de ontvangen subsidies.  

We kunnen de mogelijkheid geven tot het maken van een afspraak voor inzage. We beschikken 

op dit moment over de jaarrekeningen 2021 en 2022. De jaarrekeningen van 2019 en 2023 

zullen we moeten opvragen bij de Stichting. 

5. We willen graag het contract met deze stichting inzien. Wat zijn de mogelijkheden om deze 

privatisering terug te draaien en het beheer door deze stichting te beëindigen?  

De contractuele relatie met de stichting is vastgelegd in de huurovereenkomst. Deze 

overeenkomst is gebaseerd op het accommodatiebeleid en hierin is ook de 

instandhoudingsvergoeding en het beheer geregeld. De enige mogelijkheid om deze 

overeenkomst voortijdig te eindigen is wanneer de Stichting haar wettelijke of contractuele 

verplichtingen niet nakomt of bij een vaststellingsovereenkomst (daarvoor is wederzijds 

goedvinden nodig). De huurovereenkomst is bijgevoegd als bijlage. 

6. De gemeente heeft een paar ton betaald voor een kunstgrasveld vanwege het opgeven van 

een voetbalveld tbv het honkbalveld. Als dit veld nu een voetbalveld blijft, wordt die 

investering dan teruggevorderd?  

Het staat nog niet vast dat er geen honkbalveld komt.  

7. Zijn er andere plannen voor de locatie waar het honkbalveld zou komen? 

Het staat nog niet vast dat er geen honkbalveld komt. 

8. Wat zijn de consequenties voor de deal met VieCuri? 

Vooralsnog zijn er geen consequenties 
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